
Protokół Nr 30/21 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

 która odbyła się 30 marca 2021 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XXX Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący rady powitał serdecznie wszystkich radnych, 

sołtysów, Panią Wójt, Panią Mecenas z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady  

i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

10 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków.  

 

Wójt Gminy Katarzyna Kromp – wnioskowała o wycofanie z porządku obrad punktów 8 i 9. 

 

W związku z brakiem innych wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz 

poinformował, że ze względu na obostrzenia wprowadzone przez panującą pandemię chciałby, 

aby radni obradowali jak najkrócej a punkty, które proponuje Pani Wójt wycofać bo są dość 

obszerne. Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt dot. 

punktu nr 8: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz 



 

Wniosek Pani Wójt został przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt dot. punktu nr 9: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz 

 

Wniosek Pani Wójt został przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz odczytał porządek obrad po 

zmianach, który przedstawiał się następująco: 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej. 

6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

działalności Referatu ds. Gospodarki Komunalnej w 2020 r., 

b) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie, 

c) w sprawie zmiany Statutu Gminy Tuplice, 

d) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad z poprawkami udział wzięło 10 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXIX sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXIX Sesji Rady 

Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – przedstawiła informację o wideokonferencji ze Starostą Powiatu Żarskiego dot. 

stanu epidemii w naszym powiecie, a także o planowanej wideokonferencji w sprawie 

punktów szczepień. Dodatkowo poinformowała, że pracownicy Urzędu pracują zdalnie  

z powodu choroby 4 osób, ale urząd nie jest zamknięty dla petentów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać? 



W związku z brakiem pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach nie otrzymali pisemnej informacji Pani Wójt, więc poprosił Panią Wójt  

o przedstawienie powyższej informacji. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – poinformowała, że otrzymała protokół z kontroli działalności 

gospodarki odpadami komunalnymi. Następnie Pani Wójt odniosła się do zaleceń i wniosków 

Komisji Rewizyjnej w przedstawionym protokole po przeprowadzonej kontroli. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił prowadzącą wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego  

13 posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się 24 marca br. 

Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji z przeprowadzonej Sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poprosił o udzielenie głosu, żeby 

mógł przedstawić informację z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 22 lutego br. 

– Przewodniczący Rady wyraził zgodę. 

 



Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował radnych, że na 

posiedzeniu Komisji Społecznej został omówiony temat zakupu dodatkowego wozu 

strażackiego dla OSP Tuplice, a także było omówione przez Pana Zbigniewa Nowickiego 

sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

  

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady. Na dzień dzisiejszy w okresie międzysesyjnym wpłynęły trzy 

interpelacje, na które będą udzielone odpowiedzi. Wszystkie złożone interpelacje  

i zapytania, a także udzielone na nie odpowiedzi są dostępne na stronie bip.tuplice. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice 

z analizy działalności Referatu ds. Gospodarki Komunalnej  w 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXX/152/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy działalności Referatu ds. Gospodarki Komunalnej  

w 2020 roku. 

 

b) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Pana Andrzeja Szarleja. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – poinformował 

radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz 

 



 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXX/153/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

c) w sprawie zmiany Statutu Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej w dniu 26 stycznia br. 

wnioskował o zmianę Statutu Gminy Tuplice w zakresie podjętych działań przez Panią Wójt 

po przyjęciu sprawozdania Komisji Rewizyjnej. Obecni radni na posiedzeniu komisji stałych 

przyjęli mój wniosek, zatem podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester 

Mazurkiewicz, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXX/154/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie zmiany Statutu Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz po przyjęciu uchwały poinformował 

radnych, że teraz w terminie 12 miesięcy muszą ogłosić tekst jednolity Statutu Gminy Tuplice, 

jeżeli któryś z radnych chce zaproponować jakieś zmiany w Statucie to mamy na to  



12 miesięcy. 

 

d) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2021 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna nie pracowała nad projektem uchwały, ale wnoszą  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zwrócił się z prośbą o ponowne 

przedstawienie powodów przesunięcia środków finansowych na kwotę 97.000,00 zł – Pani 

Skarbnik wytłumaczyła, że 50.000,00 zł zostaje przesunięte na doposażenie Referatu ds. 

Gospodarki Komunalnej, a 47.000,00 zł to zmniejszona dotacja, tj. subwencja oświatowa.  

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – wyjaśniła radnym, że przesunięta kwota 50.000,00 zł będzie do 

wykorzystania na wyposażenie Referatu ds. Gospodarki Komunalnej. Kwota ta pochodzi ze 

środków covidowych, które wpłynęły w ubiegłym roku na zadania inwestycyjne. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się dlaczego przesuwamy 

dotację covidową, skoro doposażenie Referatu miało być ze środków z funduszu sołeckiego, 

 z którego zrezygnowaliśmy, aby właśnie doposażyć w sprzęt Referat – Pani Skarbnik 

wyjaśniła kolejny raz, że środki finansowe na realizację funduszu sołeckiego to nie są środki  

z zewnątrz, tylko z dochodów własnych gminy. Podczas stanu epidemii zmniejszyły się 

dochody, wzrosły wydatki, dlatego w 2020 roku fundusz sołecki nie został w pełni 

zrealizowany. Do tej pory, gdy zostały wyodrębnione środki na fundusz sołecki to były one  

z dochodów gminy, a obecnie nie mamy na tyle dochodów, aby doposażyć Referat na kwotę 

ponad 200.000,00 zł rocznie. Jeżeli będą wolne środki to jak najbardziej będzie doposażony 

Referat, na chwilę obecną przesuwamy kwotę 50.000,00 zł na ten cel i to ze środków 

coviodowych, a nie własnych dochodów.  



Po wysłuchaniu wyjaśnień Pani Skarbnik odbyła się dyskusja na temat środków z funduszu 

sołeckiego i doposażenia Referatu ds. Gospodarki Komunalnej pomiędzy radnymi a Panią 

Wójt i Panią Skarbnik. 

 

Po zakończeniu dyskusji  Przewodniczący Rady – odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Piotr Kisiela, Sylwester Mazurkiewicz, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ryszard Jasiński, Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Nazaruk, Ryszard Tułacz 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXX/155/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2021. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował, że w materiałach jest 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkole, a także przypomniał radnym, aby pamiętali  

o złożeniu oświadczenia majątkowego w terminie do 30 kwietnia br. według stanu na dzień  

31 grudnia 2020 r. Następnie zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował radnych, że  

dzieje się straszna rzecz, tj. młodzi ludzie nękają kilku mieszkańców Tuplic, obrażają słownie 

mieszkańców naszej gminy na stronie tuplickiego biuletynu informacyjnego, stąd prosi  

o interwencję w tej sprawie Panią Wójt – Pani Wójt odpowiedziała Przewodniczącemu 

Komisji Społecznej, że słyszała o tej sprawie, poprosi o zwiększone patrole policyjne, ale 

jednocześnie wyraziła stanowisko, że osoby, które są obrażane na fb, również nie są bez winy, 

ale zachowanie młodych ludzi nie jest do zaakceptowania. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – przypomniał o konieczności załatania dziur w drodze 

gminnej w Grabowie, zapytał się o etap modernizacji oświetlenia ulicznego, a także poprosił, 

aby przewieźć nowego Kierownika Referatu po naszej gminie, aby zapoznał się terenem – 

Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że w tym roku planowo mają być zrobione dwie 



miejscowości, w których zostanie wymienione oświetlenie uliczne, a na naprawy dróg jeszcze 

musimy poczekać na firmę zewnętrzną. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy będzie pojemnik -  

serce na zakrętki oraz czy to prawda, że gmina ma posprzątać prywatny teren w Łazach po 

byłym tartaku – Pani Wójt odpowiedziała, że taki pojemnik na zakrętki został już zamówiony 

pod koniec grudnia, a nawet dwa pojemniki, jeden będzie przy budynku Urzędu, a drugi przy 

szkole. Natomiast sprawa uprzątnięcia terenu po byłym tartaku jest konfliktowa. Wpłynęło 

pismo do gminy w tej sprawie od WIOŚ, ale gmina nie ma pieniędzy, aby wysprzątać taki 

teren, a później dopiero starać się o zwrot wydanych pieniędzy od właściciela posesji. Na 

takie rozwiązanie sprawy się nie zgodzę, tym bardziej, że na pewno byśmy nie odzyskali tych 

wydanych środków finansowych. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – przypomniał o konieczności naprawy nawierzchni dróg 

gminnych – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że będzie to robiła firma zewnętrzna, żeby to 

było dobrze zrobione. Na chwilę obecną naprawiamy dziury w asfalcie. 

 

Radny Pan Jan Borowski – przypomniał, że nadal nie jest poprawiona rynna na budynku 

przedszkola oraz poinformował, że pobocze przy ulicy Kopernika wymaga naprawy – Pani 

Wójt odpowiedziała radnemu, że Przedszkole ma swoją Panią Dyrektor, która powinna dbać 

o swój obiekt, bo ja też wszystkiego nie jestem w stanie kontrolować, a to rzeczywiście 

powinno być dawno zrobione. Sprawa pobocza przy ulicy Kopernika musi poczekać,  

aż pogoda pozwoli na jakiekolwiek działania na drogach gminnych.  

 

Pani Wójt – poinformowała na koniec, że najpóźniej pod koniec maja br. rozpoczniemy akcję 

wywozu gabarytów w naszej gminie, ale o szczegółach będziemy informować później.  

 

Ad 11. Zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1208 zamknął obrady XXX Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXX Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący rady gminy 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

